

Resolució 348/IV sobre suport a les actuacions del president de la Generalitat per a impulsar la construcció del tren d'alta velocitat (AVE) entre la Comunitat Valenciana i Madrid, aprovada pel Ple de les Corts Valencianes en sessió del dia 16 de setembre de 1998.

PRESIDENCIA DE LES CORTS VALENCIANES

En compliment de lo establert en l'article 91.1 del RCV, s'ordena publicar en el *Boletí Oficial de les Corts Valencianes*, la Resolució 348/IV sobre suport de les actuacions del president de la Generalitat per a impulsar la construcció del Tren d'Alta Velocitat (AVE), entre la Comunitat Valenciana i Madrid, aprovada pel Ple de les Corts Valencianes, en sessió celebrada el dia 16 de setembre de 1998.

Palau de les Corts Valencianes,
València, 16 de setembre de 1998

El president
Hector Villalba i Chirivella

PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en sessió realitzada el dia 16 de setembre de 1998, ha debatut la proposta de resolució subsegüent al debat de política general previst en la Llei de la Generalitat Valenciana 6/1995, que modifica, entre uns altres, l'article 50 de la Llei 5/1983, de 30 de desembre, del govern valencià sobre suport a les actuacions del president de la Generalitat per a impulsar la construcció del tren d'alta velocitat (AVE) entre la Comunitat Valenciana i Madrid, presentada pels grups parlamentaris Popular i Nacionalista Unió Valenciana, i pels grups Socialista, Esquerra Unida-Els Verds i Mixt únicament a l'efecte de tramitació.

Finalment, d'acord en lo que estableix l'apartat número 4 de la Resolució 2/III de caràcter general de la Presidència sobre procediment parlamentari per al debat de política general, ha aprovat la següent:

RESOLUCIO

Les Corts Valencianes donen suport a les actuacions que el president de la Generalitat realitza en el Ministeri de Foment, la Comunitat de Madrid i unes altres instàncies implicades per a impulsar la construcció del tren d'alta velocitat (AVE) que unisca la Comunitat Valenciana en Madrid, atesa la població servida pel futur ferrocarril.

Alhora, insten el Consell per a que conseqüència del govern de l'estat que s'agilitze la redacció dels estudis i els projectes per tal que puguin iniciar-se les obres quan mes pronte millor.

Palau de les Corts Valencianes,
València, 16 de setembre de 1998

El president,
Hector Villalba Chirivella

Resolución 348/IV sobre respaldo de las actuaciones del Presidente de la Generalitat para impulsar la construcción del Tren Alta Velocidad (AVE) entre la Comunidad Valenciana y Madrid, aprobada por el Pleno de las Cortes Valencianas en sesión del día 16 de septiembre de 1998.

PRESIDENCIA DE LAS CORTES VALENCIANAS

De conformidad con lo establecido en el artículo 91.1 del RCV, se ordena la publicación en el *Boletín Oficial de las Cortes Valencianas*, de la Resolución 348/IV sobre respaldo de las actuaciones del presidente de la Generalitat para impulsar la construcción del Tren de Alta Velocidad (AVE) entre la Comunidad Valenciana y Madrid, aprobada por el Pleno de las Cortes Valencianas en sesión del día 16 de septiembre de 1998.

Palau de les Corts Valencianes
València, 16 de setembre de 1998

El presidente
Héctor Villalba Chirivella

El secretario primero
Martín Quirós Palau

PLENO DE LAS CORTES VALENCIANAS

El Pleno de las Cortes Valencianas, en sesión celebrada el día 16 de septiembre de 1998, ha debatido la propuesta de resolución subsiguiente al Debate de Política General previsto en la Ley de la Generalitat Valenciana 6/1995, que modifica, entre otros, el artículo 50 de la Ley 5/1983, de 30 de diciembre, de Gobierno Valenciano sobre respaldo de las actuaciones del Presidente de la Generalitat para impulsar la construcción del Tren de Alta Velocidad (AVE) entre la Comunidad Valenciana y Madrid, presentada por los Grupos Parlamentarios Popular y Nacionalista Unio Valenciana, y por los Grupos Socialista, Esquerra Unida-Els Verds y Mixto sólo a efectos de tramitación.

Finalmente, de acuerdo con lo establecido en el apartado número 4 de la Resolución 2/III de carácter general de la Presidencia sobre procedimiento parlamentario para el Debate de Política General, ha aprobado la siguiente:

RESOLUCIÓN

Las Cortes Valencianas respaldan las actuaciones que el presidente de la Generalitat viene realizando con el Ministerio de Fomento, Comunidad de Madrid y otras instancias implicadas para impulsar la construcción del Tren de Alta Velocidad (AVE) que una la Comunidad Valenciana con Madrid, teniendo en cuenta la población servida por el futuro ferrocarril.

Al mismo tiempo, instan al Consell a que consiga del Gobierno del Estado que se agilice la redacción de los estudios y proyectos con el fin de que puedan iniciarse las obras con la mayor brevedad posible.

Palau de les Corts Valencianes
València, 16 de setembre de 1998

El presidente
Héctor Villalba Chirivella

El secretario primero
Martín Quirós Palau